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P R O T O K Ó Ł  Nr XXVII/08 
XXVII sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 27 maja 2008 r. 
 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Nr 1 Ratusza Miasta. 
 
Czas trwania sesji - godz. 900 - 1645. 
 
Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 
 
W sesji uczestniczyło - 14 radnych. 
 
Nieobecny radny - Waldemar Potyra. 
 
Ad. pkt. 1. 
Otwarcie sesji. 
 
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Pan Ryszard Karpiński - Przewodniczący Rady 
Miasta Dęblin . W sesji uczestniczyło 14 radnych na ustawowy skład Rady - 15 radnych, co 
stanowi wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

• Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk wraz z pracownikami Urzędu Miasta, 
• Przewodniczący Zarządów Osiedlowych, 
• Starosta Rycki - Leszek Filipek, 
• Radni Rady Powiatu, 
• Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie - Leon 

Famulak, 
• Zespół Projektowy z Lubelskiej Agencji Ochrony Środowiska S.A. w Świdniku, 
• mieszkańcy osiedla "Masów", zgłaszający uwagi do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Masów II w Dęblinie, 
• przedstawiciele lokalnej prasy. 

 
Listy obecności radnych, przedstawicieli zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Ad. pkt 2. 
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Radni otrzymali porządek obrad sesji wraz z materiałami na dzisiejszą sesję w ustawowym 
terminie.                                                     
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - w ramach autopoprawek wprowadził 
do porządku obrad: punkt 6 w brzmieniu: - "Rozpatrzenie projektu uchwały o stwierdzeniu 
zgodności projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Masów II 
w Dęblinie z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Dęblin, pozostałe punkty otrzymują wyŜszą numerację, jako punkt  
8 m projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy działek nr 4070/1, nr 4070/2, nr 4070/3 i nr 4070/4 
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przy ul. PodchorąŜych, jako punkt 8n - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Burmistrza Miasta Dęblin. 
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - odczytał porządek obrad XXVII 
sesji: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
5. Ocena zmian przeprowadzonych w strukturach organizacyjnych szkół w 2007 r. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały o stwierdzeniu zgodności projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego osiedla Masów II w Dęblinie z ustaleniami 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla Masów II w Dęblinie. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2007 r.; 
b) zmiany w składzie Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Dęblinie; 
c) wydania opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Puławach w sprawie 

przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Puławach; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 
e) wprowadzenia zmian w budŜecie Miasta Dęblin na 2008 r.; 
f) zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie; 

g) udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy 
ścieŜki rowerowej i chodnika drogi wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin, 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad ustalania i poboru, terminów 
płatności i wysokości stawek opłaty targowej oraz zarządzenia jej poboru  
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso; 

i) nabycia zabudowanej działki nr 4053 połoŜonej przy ul. 15 PP "Wilków"; 
j) sprzedaŜy działki nr 957/25 przy ul. Składowej i ul. Spacerowej; 
k) nabycia działek połoŜonych przy ul. SkarŜyńskiego, 
l) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za usługi w przedszkolach 

publicznych prowadzonych przez Miasto Dęblin; 
m) sprzedaŜy działek nr 4070/1, nr 4070/2, nr 4070/3 i nr 4070/4 przy  

ul. PodchorąŜych; 
n) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Dęblin. 

9. Wolne wnioski. 
10. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
11. Zatwierdzenie protokołów  XXV i XXVI  sesji Rady Miasta. 
12. Zamknięcie sesji. 

 
Po przedstawieniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński 
poprosił o zabranie głosu Starostę Ryckiego - Leszka Filipka, który poinformował na temat 
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kładki w ul. Spacerowej. Na dzień dzisiejszy przetarg jeszcze jest nie rozstrzygnięty. 
Zgłosiło się 3 wykonawców. Przedstawiona oferta cenowa jest od 100.000 zł do 200.000 zł. 
Z przyczyn formalnych, tj. braku dokumentów wykonawca nie został wyłoniony. 
Prawdopodobnie w dniu dzisiejszym upływa termin uzupełnienia tych dokumentów. 
Przewidywany termin realizacji zadania został ustalony do końca października br. 
Jeśli chodzi o wykonanie skrzyŜowania Spacerowa - Krasickiego - w dniu jutrzejszym 
upływa termin składania ofert.  
Został zatwierdzony przebieg drogi - popularnej "nadwiślanki".  Na tej drodze jest duŜe 
obciąŜenie ruchu. Na pewno będą trudności z wykonawstwem ul. Michalinowskiej. Ulica ta 
leŜy w terenach kolejowych. Kolej nie bardzo się kwapi, Ŝeby nam to nieodpłatnie przekazać. 
JeŜeli zatem nie chcą nam tego przekazać nieodpłatnie to niech tę drogę utrzymują.  
Planujemy otwarcie na terenie Dęblina od 1.09. Ochotniczego Hufca Pracy na bazie internatu 
Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1.  
 
Pytania do Starosty Ryckiego zgłaszali: 
 
Radny Ryszard Zarówny - zapytał, czy przewidziany jest udział przedstawiciela Powiatu 
przy odbiorze technicznym inwestycji w ul. Spacerowej, która jest robiona w ramach 
reklamacji? 
 
Starosta Rycki - Leszek Filipek - odpowiedział, Ŝe na wszystkie inwestycje, które są 
realizowane przez powiat okres gwarancji wynosi 3 lata i na pewno będzie ktoś to odbierał 
ze strony powiatu. Na najbliŜszej sesji będę wnioskował o przekazanie jakiejś kwoty na 
odwodnienie tej ulicy poprzez zamontowanie 7 kratek burzowych i zrobieniu przecisków, 
które tę wodę będą odprowadzać. 
 
Radny Tadeusz Oryl - zapytał, czy w związku z uruchomieniem OHP w internacie Zespołu 
Szkół Zawodowych Nr 1 będzie miejsce na zakwaterowanie młodzieŜy? 
 
Starosta Rycki - odpowiedział, Ŝe internat nie zostanie zlikwidowany i wszyscy się 
zmieszczą. 
 
Radny Krzysztof Karbowski - poinformował, Ŝe zakład "W Forcie" ma kod pocztowy 
StęŜycy a nazwę ulicy z Dęblina. Prosił, Ŝeby to ujednolicić. 
 
Starosta Rycki -odpowiedział, Ŝe to nie leŜy w jego gestii. 
 
Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta  
w okresie między sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - poinformował, Ŝe w okresie między 
sesjami: 

• w dniu 24.04.2008 r. uczestniczył w otwarciu wystawy fotograficznej Państwa Agaty 
i Jerzego Kucharskich; 

• w dniu 25.04.2008 r. brał udział w promocji na pierwszy stopień oficerski w WSOSP, 
uroczystość tę zaszczycił swoją obecnością Minister Obrony Narodowej; 

• w dniu 3.05.2008 r. odbyła się uroczysta sesja Rady Miasta z okazji rocznicy 
uchwalenia Konstytucji 3 Maja; 
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• w dniu 14.05.2008 r. uczestniczył w pracach Komisji Zdrowia i Problematyki 
Socjalnej, oceniającej sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej za 2007 r.; 

• w dniu 19.05.2008 r. brał udział w posiedzeniu Konwentu Rady Miasta, na którym 
ustalony został porządek obrad dzisiejszej sesji; 

• 26.05.2008 r. brał udział w pracach komisji stałych Rady Miasta w związku  
z zaopiniowaniem materiałów na dzisiejszą sesję. 

 
Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, który poinformował  
o swojej pracy od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego: 

• w okresie między sesjami zostały przygotowane materiały na dzisiejszą sesję. 
Ponadto Burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Konwentu i posiedzeniach stałych 
komisji Rady Miasta; 

• 23.04.2008 r. uczestnictwo w zakończeniu Turnieju Siatkówki sezonu 2007/2008. 
Turniej odbył się na obiektach sportowych Zespołu Szkół Nr 4. ZwycięŜyła druŜyna 
Szkoły Podoficerskiej Sił Powietrznych; 

• 24.04.2008 r. miała miejsce wizyta przedstawicieli Zarządu Głównego PCK na temat 
przygotowań do uruchomienia świetlicy środowiskowej w os. Mierzwiączka; 

• 24.04.2008 r. uczestniczył w ceremonii wręczenia medalu za zasługi dla obronności 
kraju dla Państwa Krystyny i Ryszarda Zdunków z Dęblina. Uroczystość odbyła się 
w Starostwie Powiatowym w Rykach z udziałem Komendanta Wojskowej Komendy 
Uzupełnień w Puławach; 

• 25.04.2008 r. wspólnie z przewodniczącym Rady Miasta, Burmistrz uczestniczył  
w promocji w WyŜszej Szkole Oficerskiej Sił Powietrznych. Obecny na promocji 
Minister Obrony Narodowej złoŜył deklarację na temat zakupu dla Szkoły samolotu 
szkolno - bojowego; 

• 25.04.2008 r. - uczestnictwo w zakończeniu roku szkolnego klas trzecich liceum 
ogólnokształcącego; 

• 28.04.2008 r. rozpoczęła działalność świetlica środowiskowa w os. Mierzwiączka. Ta 
świetlica została uruchomiona wspólnie z Zarządem Wojewódzkim PCK, a 
działalność w większości jest finansowana przez Polski Czerwony KrzyŜ. Świetlica 
jest czynna od poniedziałku do piątku w godz. od 1430 do 1800 z moŜliwością 
odrabiania lekcji, gier, zabaw, a takŜe prowadzona jest nauka języka angielskiego. 
Jest to na razie program pilotaŜowy i jeŜeli się sprawdzi działalność tej świetlicy 
będzie kontynuowana. Ponadto miasto zabiega o utworzenie kolejnych świetlic  
m.in. na ul. Wiślanej w miejscu Placówki Wsparcia Dziennego; 

• 5.05.2008 r. uczestnictwo w otwarciu wystawy przygotowanej przez Instytut Pamięci 
Narodowej "Uciekinierzy z PRL"; 

• 5.05.2008 r. Rada Społeczna Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej zatwierdziła sprawozdanie finansowe placówki za 2007 r.; 

• 15.05.2008 r. odbył się przetarg na zbycie nieruchomości w bloku nr 13 w os. Stawy. 
Do przetargu były wystawione dwie klatki schodowe - łącznie 12 lokali 
mieszkalnych. W wyniku przetargu został wyłoniony nabywca tych lokali za kwotę 
222.200 zł. Nabyła to osoba fizyczna z Krakowa, która prowadzi działalność  
w zakresie budowy i wynajmu mieszkań. Termin podpisania aktu notarialnego został 
wyznaczony na 17.06.2008 r.; 

• 16.05.2008 r. rozpoczęło działalność centrum internetowe filii Miejskiej Biblioteki 
Publicznej w os. Wiślana w ramach programu "Ikonka". Zostały zainstalowane trzy 
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komputery z dostępem do internetu, które będą dostępne w godzinach pracy 
biblioteki; 

• 18.05.2008 r. odbyło się zebranie w os. Masów w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego os. Masów II; 

• 20.05.2008 r. wspólnie z Prezesem MZGK Sp. z o.o. Burmistrz odbył spotkanie  
z Dowódcą 5 WOG w związku z podwyŜką cen wody przez WOG, informując, Ŝe 
jest problem z odbiorem ścieków. Nadmienił, Ŝe uchwalone taryfy do końca roku nie 
mogą ulec zmianie. Sami przedstawiciele wojska mówią, Ŝe sieć jest nieszczelna; 

• 20.05.2008 r. uczestnictwo w uroczystościach Dnia StraŜaka w Komendzie 
Powiatowej StraŜy PoŜarnej w Rykach; 

• 25.05.2008 r. uczestniczył w organizowanych powiatowych zawodach straŜackich w 
Rykach; 

• 26.05.2008 r. odbyło się spotkanie u Wojewody Lubelskiego w sprawie Dnia 
Samorządu Terytorialnego; 

• 26.05.2008 r. odbyło się robocze spotkanie z okazji Dni Dęblina; 
• zawarta została umowa z wykonawcą na dokończenie budowy kanalizacji  

w ul. Bankowej. Umowa została podpisana z firmą "Taylor". Koszt - 369.200 zł. 
Inwestycja będzie rozliczona kosztorysem powykonawczym; 

• zlecone zostały remonty cząstkowe dróg. Burmistrz podjął decyzję, aby w ramach 
środków przewidzianych na remonty bieŜące wykonać odtworzenie nakładki 
asfaltowej na ul. Jagiellończyka, poniewaŜ docelowa kanalizacja nie będzie 
przebiegała tą ulicą, tylko obok. Termin przetargu jest ustalony na 19.06.2008 r. 
Termin wykonania - jest do końca lipca; 

• podjęta została decyzja o rezygnacji z prowadzenia Placówki Wsparcia Dziennego  
w dotychczasowej formie. Ta placówka była prowadzona niezgodnie z uchwałą 
Rady; 

• ogłoszony został przetarg na budowę oświetlenia ulicznego w ul. Konopnickiej. 
Termin przetargu jest wyznaczony na 12.06.2008 r., natomiast termin wykonania - 
trzy miesiące od podpisania umowy; 

• na 5.06.2008 r. zostały wyznaczone przetargi na sprzedaŜ nieruchomości - lokal 
mieszkalny nr 1w bloku 29 w os. Wiślana oraz na sprzedaŜ działek pod garaŜe na  
os. Młynki; 

• ogłoszone zostały konkursy na stanowiska dyrektorów Szkoły Podstawowej Nr 2 oraz 
Miejskiego Przedszkola Nr 1. Termin składania ofert o przystąpieniu do konkursu jest 
do 9.06.2008 r.; 

• przygotowane zostały projekty organizacji placówek oświatowych na rok szkolny 
2008/2009. Zostały one przekazane do Lubelskiego Kuratorium Oświaty celem 
zaopiniowania; 

• w dniu dzisiejszym oświata strajkuje. Do strajku nie przystąpiły: Specjalny Ośrodek 
Szkolno - Wychowawczy, Szkoła Podstawowa Nr 4, Przedszkole Miejskie Nr 4  
i Szkoła Podstawowa Nr 2; 

• Burmistrz poinformował, Ŝe w dniu 26.05.2008 r. powołał Panią GraŜynę Maziarek 
(dotychczasowego Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej) na stanowisko Zastępcy 
Burmistrza Miasta Dęblin, natomiast funkcja Kierownika OPS została powierzona 
Pani Barbarze Bochyńskiej (dotychczasowemu Zastępcy Kierownika OPS). 

 
Przewodniczący RM - R. Karpiński - złoŜył gratulacje Pani GraŜynie Maziarek z okazji 
objęcia stanowiska Zastępcy Burmistrza. 
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Pani GraŜyna Maziarek - Zastępca Burmistrza - podziękowała za gratulacje. Powiedziała, 
Ŝe 28 lat mieszka w Dęblinie, a w Ośrodku Pomocy Społecznej pracuje lat 18, w tym 15 lat 
na stanowisku Kierownika. Podkreśliła, Ŝe zawsze starała się pracować sumiennie na rzecz 
mieszkańców Dęblina. 
 
Przewodniczący Rady Miasta poprosił o dalsze prowadzenie sesji Wiceprzewodniczącego 
Rady - Henryka Wiejaka. 
 
Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radny Krzysztof Karbowski złoŜył następujące wnioski: 

• o naprawę pokryw studzienek telefonicznych w całym ciągu dróg krajowych, 
• o usunięcie wszystkich uschniętych drzew rosnących przy ul. Kockiej  

oraz o nieobławianie drzew przy cięciach pielęgnacyjnych, 
• o likwidację dzikich wysypisk śmieci, m.in. przy ul. Nadatki, 
• o spowodowanie, aby zespół drzew pomnikowych przy zespole pałacowym został 

wpisany do rejestru zabytków przyrody, 
• o wzmoŜenie kontroli funkcjonariuszy policji w związku ze spaleniem toalety 

publicznej Toi Toi  w centrum miasta, 
• o usunięcie usterki ogrodzenia kortów tenisowych przy stadionie KKS "Czarni", 
• ponowił wniosek o zamontowanie na dworcu PKP kamery z większą rozdzielczością 

w związku z dalszą dewastacja dworca, 
• o zamontowanie przy drogach krajowych i wojewódzkich znaków drogowych 

informujących o działalności gastronomicznej i hotelowej, 
• o systematyczne utrzymywanie w porządku miejsc pamięci narodowej, 
• o opracowanie Miejskiego Programu Wychowania Patriotycznego Dzieci  

i MłodzieŜy. 
 
Radny Henryk BroŜyna - wnioskował o: 

• wystąpienie do Agencji Mienia Wojskowego o nieodpłatne przekazanie na rzecz 
miasta działki połoŜonej w os. Lotnisko między ul. Kowalskiego a drogą przy 
przedszkolu z przeznaczeniem jej na działalność sportowo - rekreacyjną, 

• uporządkowanie terenu w ul. Okólnej (połoŜonej w sąsiedztwie Banku PKO bp), 
• ponowił wniosek o oznakowanie pionowe ulicy i parkingu przy Urzędzie Miasta ze 

wskazaniem miejsc parkingowych dla niepełnosprawnych, 
• zapytał - kiedy zostaną zwrócone koszty za demontaŜ eternitu Wspólnocie 

Mieszkaniowej bloków w ul. Rogowskiego? 
• radny zgłosił uwagi dotyczące działalności KKS "Czarnych". 

 
Radny Waldemar Warenica - złoŜył na piśmie następujące wnioski: 

• o wybudowanie wiaty śmietnikowej, która zastąpiłaby obecny (nie spełniający 
wymogów sanitarnych) śmietnik, znajdujący się przy ul. StęŜyckiej w okolicy 
zespołu garaŜowego, 

• o wyremontowanie przystanku PKS znajdującego się przy ul. Wiślanej  
(w sąsiedztwie sklepu spoŜywczego), 

• o zakup huśtawki na osiedlowy plac zabaw przy ul. StęŜyckiej, 
• o przekazanie 1.000 zł z działu 630 Turystyka na rzecz Dyrektora Miejskiego Domu 

Kultury - Pani Agacie Osika - Kucharskiej, która razem z męŜem opracuje album - 
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przewodnik historyczny i turystyczny po Dęblinie oraz o przekazanie z tego samego 
działu kwoty 2000 zł na zakup jednego kajaka do stanicy wodnej nad Wisłą i 500 zł 
na działalność PTTK Klub Wysokogórski. 

 
Radny Waldemar Chochowski: 

• prosił o podanie wyników otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych 
o charakterze poŜytku publicznego w 2008 r., 

• wnioskował o uporządkowanie terenów kolejowych, 
• zgłosił wniosek dotyczący wyremontowania przejazdu kolejowego na drodze gminnej 

- ul. Staszica od strony wjazdu z ul. Towarowej oraz o odmalowanie przejść dla 
pieszych na drogach gminnych, 

• zapytał - kiedy będą przeprowadzone remonty cząstkowe dróg powiatowych? 
 
Radny Mieczysław Skibiński - ponowił wnioski, zgłoszone na ostatniej sesji, na które nie 
otrzymał odpowiedzi, a dotyczące: 

• oświetlenia ulicznego ul. Kowalskiego, w części przejętej przez miasto - nie świeci 
się 6 lamp oraz są awarie następujących słupów oświetleniowych nr 121, 122, 123, 

• terenu Agencji Mienia Wojskowego - dlaczego nic na tym terenie się nie dzieje, 
• rowu melioracyjnego - chodzi o wyczyszczenie starego odstojnika na nieczystości 

ciekłe i sprawdzenie, czy ścieki do tego odstojnika się dostają. 
 
Radny Adam Cenkiel -  

• wnioskował o poprawę estetyki wejścia do budynku Urzędu Miasta (zapadnięta 
wycieraczka), 

• zlikwidowanie zastoiny wodnej w ul. Pułaskiego (do skrzyŜowania  
z ul. Słowackiego), 

• zapytał, kto ma usunąć lej zapadowy po inwestycji w ul. Lipowej i ul. Stawskiej? 
 
Radny Andrzej Banaś wnioskował o: 

• uporządkowanie terenu wokół cmentarza Balonna w taki sposób, Ŝeby z tych śmieci 
formułować drogę w kierunku wału, 

• dokończenie koszenia trawy w ul. PodchorąŜych, 
• zapytał - co zostanie zrealizowane w tym roku w ciągu ul. Warszawskiej jeśli chodzi 

o infrastrukturę komunikacyjną i podziemną i czy Burmistrz posiada jakieś 
informacje, czy coś się będzie na działce przy ul. Niepodległości? 

 
Radny Stanisław Kopacz: 

• wnioskował o zlikwidowanie wyrwy w nawierzchni ul. Warszawskiej - przy 
przystanku PKS (między krawęŜnikiem a jezdnią), 

• usunięcie suchych konarów drzew rosnących przed kioskiem "Midi" w ul. 15 PP 
"Wilków", które opadają na sąsiednie torowisko i chodnik, 

• odwodnienie terenu przed garaŜami w os. 15 PP "Wilków", 
• usunięcie trawy przy budynku Przepompowni. 

 
Radny Henryk Wiejak  złoŜył na piśmie następujące wnioski: 

• o usunięcie plakatu wyborczego na skrzyŜowaniu ul. Dworcowej i Wiślanej, 
• o podjęcie działań w celu poprawy stanu nawierzchni na targowisku w ul. 15 PP 

"Wilków", 



_________________________________________________________ 
Protokół Nr XXVII/08 sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 27 maja 2008 r. 

 

8 

• o podjęcie działań w celu zmiany technologii w naprawie nawierzchni ulic i dróg, 
poniewaŜ obecna technologia nie nadaje się do realizacji, 

• o jak najszybsze zniwelowanie wgłębienia w nawierzchni na skrzyŜowaniu ulic 
Grunwaldzkiej i 1 Maja, 

• o podjęcie działań w celu pozyskania gruntów pod cmentarz komunalny, 
• o zadaszenie śmietnika w osiedlu Wiślana obok wjazdu do ciepłowni osiedlowej. 

 
Burmistrz Miasta  - zgłosił wniosek formalny o przełoŜenie rozpatrywania punktu 5  
i przystąpienie do realizacji punktów 6 i 7 porządku obrad z uwagi na obecność 
zainteresowanych mieszkańców. 
 
Ad. pkt 6 i 7. 
Rozpatrzenie projektu uchwały o stwierdzeniu zgodności projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Masów II  
w Dęblinie z ustaleniami studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin oraz projektu uchwały w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
osiedla Masów II w Dęblinie. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - przypomniał, Ŝe projekty uchwał w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Masów II były rozpatrywane na sesji 
marcowej. Projekt planu przeszedł całą procedurę formalno - prawną. Po przeprowadzonej 
dyskusji Rada podjęła decyzję, aby odłoŜyć rozpatrzenie tego planu i ponownie 
przeanalizować zgłoszone przez mieszkańców wnioski. Te czynności zostały wykonane  
i biorąc pod uwagę studium zagospodarowania przestrzennego, istniejące plany 
zagospodarowania przestrzennego oraz uchwałę o zakresie opracowania tego planu nie ma 
na dzień dzisiejszy moŜliwości uwzględnienia tych wniosków bez dodatkowych kosztów 
oraz przesunięcia terminu uchwalenia tegoŜ planu. Istotnym jest równieŜ fakt, iŜ 
uwzględnienie wniosków jednych mieszkańców będzie powodować wnioski następnych 
mieszkańców. Odbyło się równieŜ zebranie mieszkańców na os. Masów i ta sprawa była 
szeroko omówiona z mieszkańcami. W drodze głosowania mieszkańcy w większości 
wypowiedzieli się za wprowadzaniem tego planu. Burmistrz podkreślił, Ŝe nie da się uniknąć 
pewnego typu kosztów, jeŜeli jest robiony plan na obszarze juŜ zainwestowanym. W pewien 
sposób ten plan warunkuje równieŜ projektowany zbiornik na Wieprzu i ewentualna strefa 
rekreacyjna. Zaprojektowana droga o takich parametrach ma słuŜyć zabezpieczeniu 
komunikacyjnemu tego terenu. Na pewno realizacja tej drogi, która jest największym 
ogniskiem zapalnym, nastąpi z chwilą realizacji zalewu i terenów rekreacyjno - 
wypoczynkowych. Burmistrz powiedział, Ŝe przedstawia ponownie projekt miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Masów II w Dęblinie z wnioskiem o jego 
uchwalenie na dzisiejszej sesji. 
 
Następnie głos zabrał Pan Krzysztof Rumiński - główny projektant planu z Zespołu 
Projektowego Lubelskiej Agencji Ochrony Środowiska S.A. w Świdniku, który 
poinformował, Ŝe prace nad planem trwają juŜ 3 lata. Plan został opracowany na podstawie 
wnikliwej analizy planu istniejącego, zabudowy, uwarunkowań ekofizjograficznych oraz 
obowiązującego studium. Z rysunku planu widać, Ŝe obszar, który ma powierzchnię 31 ha 
jest zainwestowany wyłącznie w połowie. Granicą zabudowy jest ul. Wiejska oraz częściowo 
zabudowana ul. Kołłątaja, natomiast tereny wolne, gotowe do zabudowy - są na wschód. 
Teren jest korzystny pod względem budowlanym. Od ul. Długiej są korzystne warunki 
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geotechniczne. Przy wale i na południu tego terenu warunki się pogarszają i występuje 
wysoki poziom wody gruntowej i te tereny nie powinny być intensywnie zabudowywane. 
Analiza wskazuje na to, Ŝe teren pozbawiony jest walorów przyrodniczych - nie ma tu 
drzewostanu podlegającego ochronie, natomiast zwraca uwagę usytuowanie tej części 
miasta, mianowicie jest to osiedle, które graniczy z rozległymi terenami zielonymi, które 
będą objęte ochroną przyrodniczą. Zwraca równieŜ uwagę czystość powietrza, cisza i brak 
komunikacji. Przy wale będzie planowany zbiornik wodny wraz z terenem rekreacyjnym, 
związanym z tym zbiornikiem. Planowana zabudowa jest niska, jednorodzinna. Będzie 
moŜliwość realizacji usług na tym terenie, natomiast we wschodniej części plan przewiduje 
zabudowę mieszkaniową z funkcją obsługi - chodzi o to, Ŝeby w tym terenie utworzyć bazę 
noclegową. Plan przewiduje pełne uzbrojenie terenu. Najbardziej pilną sprawą jest 
kanalizacja. Wszystkie uwagi do tego planu zostały spisane i dołączone do dokumentacji 
planu, zostały one szczegółowe przeanalizowane. NaleŜy dąŜyć do skonkretyzowania 
budowy tego zalewu, a budowę dróg przedłuŜyć w czasie. Nie moŜna odrzucić tego planu, 
ale moŜna realizować go etapowo. 
 
W dyskusji nad projektem uchwały jako pierwsi głos zabrali mieszkańcy osiedla Masów. 
 
Pan Witold Kleczkowski - przeczytał pisemny protest mieszkańców osiedla Masów, którzy  
zwracają się do Rady o odrzucenie projektu uchwały w obecnym kształcie. Protest stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. Ponadto powiedział, Ŝe 18 maja 2008 r. odbyło się 
zebranie z mieszkańcami osiedla, jednakŜe myślał, Ŝe będzie to spotkanie w formie 
wyjazdowej sesji Rady Miasta, Ŝe radni na tej ulicy się znajdą i zobaczą, jak szeroka jest ta 
ulica lokalna. Jedynym problemem jest zalew i w związku z tym tam droga ma spełniać 
pewne parametry. Mówi się, Ŝe realizacja zalewu nie nastąpi szybko, ale co będzie jak miasto 
pozyska fundusze unijne i ten zalew zacznie być realizowany. Nie było takiego planu  
w Dęblinie, Ŝeby trzeba było wyburzyć tak wiele domów. Główny ciąg komunikacyjny 
biegnie przez sam środek osiedla - gdzie tak się robi? Pan inŜynier powiedział, Ŝe są 
dopuszczalne pewne zwęŜenia tej ulicy. I o to właśnie nam chodzi, Ŝeby pójść na to 
udogodnienie. Kolejna sprawa dotyczy podziału działek na pół. Protestujemy przeciwko 
takiemu rozwiązaniu. Argumentuje się to tym, Ŝe tak jest zapisane w studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta. A moŜe juŜ czas najwyŜszy, Ŝeby to 
studium zmienić? Zapytał, czy miasto stać na budowę zalewu? 
 
Pan Kazimierz Gowin - popiera przedmówcę. Działka 99 praktycznie cała wchodzi  
w drogę i wyraŜa sprzeciw przeprowadzenia dodatkowej drogi przez Jego działkę. 
 
Pani Iwona Skrzypiec - zapytała, czy jest jakieś przepis regulujący odległość posesji  
od drogi? Nie wyraŜa zgody, Ŝeby z mieszkania wychodzić bezpośrednio na chodnik  
i z obydwu stron domu mieć ulicę. Trzeba do tego planu realnie podejść. 
 
Pani Jadwiga Kleczkowska - uwaŜa, Ŝe jeŜeli ma powstać zalew, to ul. Kołłątaja nie moŜe 
być główna trasą dojazdową do tego zalewu. Będzie na tej ulicy bardzo duŜe natęŜenie ruchu 
i w bardzo wielkim stopniu zakłóci to Ŝycie mieszkańców tej ulicy i innych ulic. JeŜeli 
planuje się takie przedsięwzięcie to dojazd powinien być poza zabudowaniami. Takich 
terenów nie brakuje. We wcześniejszych planach brana pod uwagę była ulica Długa, a teraz 
ta koncepcja ucichła. Poprowadzenie ciągu komunikacyjnego tą ulicą spowodowałoby 
mniejsze szkody dla mieszkańców i dla całego miasta, poniewaŜ koszty wypłaty kilku 
odszkodowań za wyburzenie domów są duŜo wyŜsze niŜ skierowanie pieniędzy na 
rozbudowę innej ulicy, umoŜliwiającej dojazd do zalewu, mimo, Ŝe wiąŜe się to ze zmianą 
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studium. Ale jeŜeli się robi jakiś plan, to równieŜ naleŜy przewidzieć środki na ewentualne 
jego zmiany. 
 
Do powyŜszych pytań ustosunkował się Burmistrz Miasta . Powiedział, Ŝe w swojej 
pierwszej wypowiedzi podkreślał, Ŝe rozumie obawy mieszkańców co do realizacji tego 
planu, ale podkreślał równieŜ, Ŝe tak to jest, jeśli się wkracza w obszar zabudowany. Do 
wypowiedzi Pana Kleczkowskiego. Nie tylko na Masowie takie sytuacje były i z tym się 
musimy pogodzić. Na sesji są obecne osoby protestujące, natomiast całe osiedle liczy duŜo 
więcej mieszkańców. Odnośnie zmiany studium - poza tym, Ŝe w studium brak jest terenów 
czysto inwestycyjnych to ono jest w miarę dobrze opracowane i takich szczegółowych rzeczy 
się nigdy dokładnie nie przewidzi. Na dzień dzisiejszy nie chcemy się podejmować zmiany 
studium, bo być moŜe za rok czy dwa, w związku ze zmianą przepisów, zajdzie konieczność 
opracowania nowego studium. Pan Kleczkowski zbyt dramatycznie przedstawił sytuację 
wyrzucania z domów starszych ludzi. Nikt tych ludzi nie będzie z domów wyrzucał, bo w 
tego typu sytuacjach są odszkodowania finansowe lub moŜna proponować np. mieszkania. 
Nie ma takiej moŜliwości, Ŝeby przepisy ustawy o poszanowaniu własności prywatnej 
zostały naruszone. Na pewno nie nastąpi to szybko, Ŝe Unia nagle da nam pieniądze. Oby tak 
było. W Strategii Rozwoju Miasta opracowanie koncepcji budowy zbiornika jest planowane 
na 2015 rok. Realizacja dróg nastąpi dopiero po zatwierdzeniu budowy tego zalewu. Ulicę 
Kołłątaja będziemy budować w istniejącym stanie prawnym, na istniejących działkach. Ten 
plan na pewno nie jest idealny, bo nie ma idealnych planów zagospodarowania 
przestrzennego z punktu widzenia interesów właścicieli poszczególnych nieruchomości, 
natomiast oprócz interesów poszczególnych właścicieli musimy brać pod uwagę interesy 
całego osiedla. PrzecieŜ to nie jest dla mnie. Ten plan załatwia sprawy kilkuset 
mieszkańców. 
 
Pan Krzysztof Rumiński - nie jest prawdą, Ŝe w wyniku budowy tej ulicy zostaną 
wyburzone  budynki w dobrym stanie technicznym, za wyjątkiem jednej posesji. Zostaną 
wyburzone cztery małe budynki. Pani Skrzypiec ma ganek od strony północnej i linia 
rozgraniczająca będzie przebiegała ok. 2-3 m od tego ganku. I od strony wschodniej 
ogrodzenie będzie przy tym ganku. Przy bardzo małej działce jest to ograniczenie 
powierzchni. Pani Skrzypiec będzie miała ulicę z dwóch stron, ale ci mieszkańcy powinni 
przekształcać budynki na usługi. W wyniku planu powstają wspaniałe, duŜe działki - ok. 
1000 m2. Wszyscy tę ulicę nazwali autostradą. My ją nazwaliśmy ulicą lokalną i na tej ulicy 
nie będzie jakiegoś wielkiego natęŜenia ruchu. Realizacja tej drogi nie nastąpi w ciągu 20 lat, 
bo jest potęŜna i bardzo droga inwestycja, w którą powinny się włączyć sąsiednie gminy. 
Przeniesienie tej trasy na północ spowoduje konflikty - jest tu kaplica i kilka punktów 
kolizyjnych. Tu będą równieŜ prowadzone ścieŜki rowerowe i będzie prowadzona 
infrastruktura. Po co budować ulice poza osiedlem, skoro one mają słuŜyć do obsługi 
mieszkańców. Pomiędzy jezdnią a linią ogrodzenia jest 7 m. Odległość budynku od krawędzi 
jezdni jest uzaleŜniona od klasy ulicy. JeŜeli jest to wysokiej klasy ulica - 15 - 30 m, 50 m od 
autostrad, natomiast to jest ulica lokalna. 
 
Pani Zofia Prus z Zespołu Projektowego Lubelskiej Agencji Ochrony Środowiska S.A 
w Świdniku -  uzupełniła wypowiedź przedmówcy i dodała, Ŝe w stanie istniejącym na 
terenie Masowa jest 140 budynków mieszkalnych o róŜnym standardzie, natomiast do 
ewentualnej likwidacji przewidziane są cztery budynki poniŜej obowiązujących standardów - 
małe, wąskie, w niezbyt dobrym stanie technicznym, w tym jeden duŜy budynek mieszkalny. 
W odpowiedzi na pytanie Pani Kleczkowskiej, która mówi, Ŝe w ustawie o planowaniu  
i zagospodarowaniu przestrzennym jest mowa o ochronie prawa własności. Prawo własności 
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nie jest rzeczą świętą i jeŜeli interes publiczny tego wymaga, moŜe być ograniczone. JeŜeli 
chodzi o odszkodowania to jest równieŜ ustawa, która przewiduje, Ŝe w momencie wejścia 
inwestora, który będzie realizował inwestycję - właścicielowi naleŜą się odszkodowania za 
nieruchomość. To jest równieŜ dokonywane na podstawie oceny specjalistów, takŜe nikt nie 
dostanie mniej, niŜ naprawdę ten budynek wynosi. Mogą być dawane działki zastępcze, 
miasto moŜe zaproponować mieszkania, w zaleŜności od tego prawo jakiej osoby jest 
naruszone. 
 
Przewodniczący RM - Ryszard Karpiński - zapytał projektantów planu - czy w stosunku 
do planu zaprezentowanego na sesji marcowej nastąpiły jakiekolwiek zmiany, 
uwzględniające uwagi mieszkańców? Jeśli nie, to czy są to jedyne rozwiązania. 
 
Radny Andrzej Banaś - dzisiaj przedstawiony plan wynika z dokumentów, które 
funkcjonowały od bardzo dawna. Funkcjonował plan przestrzennego zagospodarowania 
miasta Dęblina z 1977 r., który jest juŜ nie aktualny. Na podstawie tamtego planu zostało 
opracowane studium, gdzie w części dotyczącej Masowa rozwiązania komunikacyjne zostały 
praktycznie przeniesione z tamtego pierwotnego planu, poprzez studium i nie zmienione. 
Jeśli chodzi o przedłuŜenie ul. Krasickiego - jest bardzo trudno coś wkomponowywać na 
terenie zabudowanym, ale trudno mówić o rozwoju miasta bez uporządkowania gospodarki 
przestrzennej. Opracowanie tego planu daje moŜliwości do rozbudowy, do 
perspektywicznego rozwoju całego Masowa i całego Dęblina. Ten odcinek na dzień 
dzisiejszy bardzo kontrowersyjny, a więc przedłuŜenie ul. Krasickiego do ul. Kołłątaja - 
moŜe zostanie uchwalony, moŜe nie, ale on nie zostanie zrealizowany. Zatwierdzenie tego 
planu będzie krokiem milowym do opracowania następnej części Masowa. Ja tylko Ŝałuję, Ŝe 
jednocześnie nie został objęty opracowaniem cały teren Masowa. Te konflikty, które tutaj 
występują będzie moŜna złagodzić wprowadzając następujące zmiany: 

• na str. 20, gdzie jest zapis dotyczący zasady przebiegu i klasyfikacji tras 
komunikacyjnych w punkcie 4  ppkt 1 - "dla ulicy oznaczonej symbolami  01 - 05 
KD-L (ul. Krasickiego i jej przedłuŜenie)" dalej są wyszczególnione parametry tej 
ulicy. Radny wnioskował, aby: szerokość w liniach rozgraniczających wynosiła - 
14,0  m, a nie jak zaproponowano 20,0 m; wykreślić zapis "w pasie trawników zaleca 
się wprowadzenie zieleni przyulicznej w postaci niskich drzew lub krzewów, tzw. 
zieleni urbanistycznej". W tym samym punkcie 7 myślnik od góry, który brzmi : - 
"planowane sieci infrastruktury technicznej naleŜy realizować poza jezdnią" zmienić 
na - "planowane sieci infrastruktury technicznej w miarę moŜliwości naleŜy 
realizować poza jezdnią"; dodać zapis - "Realizacja przedłuŜenia ul. Krasickiego po 
wydaniu decyzji/ o budowie zalewu na Wieprzu", 

• na str. 22 pkt 11 dla ulicy oznaczonej symbolem 017 KD-D - szerokość w liniach 
rozgraniczających  - 10,0 m (było 11,0 m), szerokość chodnika po stronie północnej - 
1,5 m (było 2,5), po stronie południowej, to jest od strony zieleni - 1,5 m (było 3 m). 
Dodać tu zapis, Ŝe realizacja tego odcinka drogi po wydaniu decyzji po budowie 
zalewu na Wieprzu. 

Radny powiedział, Ŝe będzie głosował za uchwaleniem tego planu, a zgłoszone wnioski 
pozwoliłyby na rozwój terenów niezagospodarowanych - głównie chodzi o tereny  
w kierunku Bobrownik. 
 
Radny Krzysztof Karbowski - na początku swojej wypowiedzi wnioskował o rewizję 
studium w zakresie planistycznym osiedla Masów, poniewaŜ jeŜeli chodzi o walory tego 
obszaru - fikcja przeplata się z marzeniami, które zostały zawarte w studium. Poparł zamianę 
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parametrów ulicy 017 KD-D, zaproponowanych przez przedmówcę z przełoŜeniem  
na ul. Długą i jej przedłuŜenie. Powiedział, Ŝe będzie przeciwny zatwierdzeniu tego planu. 
 
Radny Waldemar Warenica - zwrócił się do projektantów planu o ustosunkowanie się  
do wniosków radnego Andrzeja Banasia. 
 
Burmistrz Miasta - zapytał, czy zgłoszone do projektu uchwały wnioski są moŜliwe  
do realizacji z punktu widzenia ich zgodności z prawem? 
 
Pan Krzysztof Rumiński - odpowiedział na zgłoszone uwagi, zapytania i wnioski. 
Przewodniczącemu Rady - odpowiedział, Ŝe od ostatniej sesji do dnia dzisiejszego nie 
wprowadzono Ŝadnych zmian do planu. Wynika to z przepisów, poniewaŜ plan 
zagospodarowania przestrzennego ma przewidziany dokładny tok formalno - prawny, on 
następuje i uprawomacnia stopniowo. KaŜda zmiana wymaga zatrzymania planu, wyłoŜenia 
dodatkowych środków. Plan daje moŜliwość odsunięcia konfliktów w czasie. Układ 
komunikacyjny wynika ze studium. Zespół projektowy nie moŜe zmieniać ustaleń studium, 
bo takie są przepisy. Nie ma moŜliwości cofnięcia bez ponowienia procedury. Wiele 
zgłoszonych przez radnych wniosków jest sprzecznych z przepisami. W Polsce jest ustawa  
o drogach publicznych i ustawa mówi, Ŝe droga publiczna nie moŜe być węŜsza jak 10 m. 
MoŜna w uchwale zapisać, Ŝe ustala się etapowanie tej trasy - w I etapie - do 15 m,  
a docelowo - 20 m, argumentując to brakiem pieniędzy. Minimalna ścieŜka rowerowa -  
2 m, minimalny chodnik - 2 m, chyba, Ŝe robimy ciągi pieszo - jezdne. NiemoŜliwy jest 
zapis, Ŝe realizacja ulicy dopiero po budowie zalewu. Zmniejszenie ulicy nie zlikwiduje 
konfliktów. 
 
Radny Andrzej Banaś - zwrócił się do projektantów o podanie konkretnego przepisu, który 
będzie złamany, jeŜeli Rada przegłosowałaby te wnioski. 
 
Pani Zofia Prus - powiedziała, Ŝe cofnięcie przez Radę planu wymaga cofnięcie się do 
którejś z faz opracowania. JeŜeli byśmy chcieli uwzględnić te wnioski, musimy zmienić 
projekt planu i rysunek, uzgodnić z drogowcami i ponownie wyłoŜyć do publicznego 
wglądu. 
 
Burmistrz Miasta  - zapytał, czy moŜliwe jest przyjęcie tej uchwały w wersji 
zaproponowanej przez radnego Andrzeja Banasia, bez konsekwencji uchylenia jej przez 
Wydział Infrastruktury Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego? 
 
Pan Krzysztof Rumiński - odpowiedział, Ŝe uwzględnienie uwag dotyczących parametrów 
zmniejszania szerokości jezdni jest niemoŜliwe bez naruszenia przepisów ustawy  
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. MoŜliwy jest zapis, Ŝe dopuszcza się 
etapowanie tej ulicy. 
 
Burmistrz Miasta  - powiedział, Ŝe dopuściłby wniosek o moŜliwości etapowania tej ulicy 
(czyli w I etapie - do szerokości 15 m) i zgłosił go jako autopoprawkę do projektu uchwały. 
Powiedział, Ŝe wnioski dotyczące realizacji ulicy po budowie zalewu są związane  
z realizacją planu i nie muszą być zawarte w uchwale. Najdalej idącym wnioskiem jest 
wniosek radnego Karbowskiego o likwidacji w studium budowy zalewu na Wieprzu. 
Wówczas naleŜy zatrzymać uchwalenie planu i zmienić studium. JednakŜe wniosek  
o likwidację zalewu nie jest wnioskiem do głosowania na dzisiejszej sesji, ta sprawa powinna 
być przedmiotem odrębnego projektu uchwały. 



_________________________________________________________ 
Protokół Nr XXVII/08 sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 27 maja 2008 r. 

 

13 

 
Radny Andrzej Banaś - wycofał  wnioski dotyczące zmniejszenia szerokości jezdni  
i chodnika w liniach rozgraniczających w związku z autopoprawką Burmistrza Miasta. 
Radny podkreślił, Ŝe jeŜeli wprowadzamy do treści uchwały taką autopoprawkę, to juŜ jest 
sposób realizacji. Zdaniem radnego wniosek dotyczący realizacji ulicy po wydaniu decyzji  
o budowie zalewu teŜ jest sposobem realizacji i nie moŜe być zamieszczony w projekcie 
uchwały. To są dwie sprzeczności. Te dwa wnioski są sposobem realizacji. 
 
Następnie przedstawiono opinie Komisji na temat projektu przedmiotowej uchwały. 
 
Komisje: Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu, Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej  
oraz Gospodarki Komunalnej - pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pozostałe 
Komisje nie opiniowały projektu uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania. 
 
8 głosami "za", przy 4 głosach wstrzymujących się Rada podjęła uchwałę  
Nr XXVII/167/2008 o stwierdzeniu zgodności projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla Masów II w Dęblinie z ustaleniami studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin. Uchwała 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przystąpiono do głosowania wniosków do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Masów II w Dęblinie. 
 
Jako pierwszą poddano pod głosowanie propozycję rozstrzygnięcia Burmistrza co do zapisu 
na str. 20 pkt 4  - będącą wnioskiem przeciwnym do wniosku radnego Andrzeja Banasia, 
który proponował wprowadzenie zapisu w tym punkcie, Ŝe realizacja przedłuŜenia ulicy 
Krasickiego nastąpi po decyzji budowy zalewu nad Wieprzem. 
 
Wniosek Burmistrza przyjęto 6 głosami "za", przy 4 głosach przeciwnych i 3 
wstrzymujących się. 
 
Kolejny wniosek zgłoszony przez radnego Andrzeja Banasia dotyczył dodania zapisu str. 22 
w podpunkcie 11, Ŝe realizacja odcinka ulicy oznaczonej symbolem 017 KD-D nastąpi po 
decyzji budowy zalewu nad Wieprzem. 
 
W związku z tym poddano pod głosowanie propozycję rozstrzygnięcia wnioskodawcy, czyli 
wniosek przeciwny do wniosku zgłoszonego przez radnego Andrzeja Banasia. Wniosek 
Burmistrza Rada  przyjęła 8 głosami "za", przy 5 głosach przeciwnych i 1 wstrzymującym 
się. 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu wniosków, Burmistrz Miasta zgłosił kolejną autopoprawkę 
do projektu uchwały, polegającą na zmianie zapisu w § 36 str. 20 punkt 4 podpunkt 1), 
myślnik 6 na następujący - "planowane sieci infrastruktury technicznej w miarę moŜliwości 
naleŜy realizować poza jezdnią". 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 7 głosami "za", przy 4 głosach przeciwnych i 3 
wstrzymujących się Rada podjęła uchwałę Nr XXVII/168/2008 w sprawie uchwalenia 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Masów II w Dęblinie. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 5. 
Ocena zmian przeprowadzonych w strukturach organizacyjnych szkół  
w 2007 r. 
 
Informację na temat zmian przeprowadzonych w strukturach organizacyjnych szkół  
w 2007 r., stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu, przedstawił Naczelnik Wydziału 
Oświaty, Kultury i Sportu - Czesław Matysek, który poinformował Ŝe na podstawie 
uchwały Rady Miasta Dęblin Nr IX/52/2007 i Nr IX/53/2007 z dnia 24 kwietnia 2007 r.  
z dniem 1 września 2007 r. dwie szkoły prowadzone przez Miasto Dęblin, zostały włączone 
w skład istniejących Zespołów Szkół.  Przedmiotowe decyzje dotyczyły Szkoły Podstawowej 
nr 5 w Dęblinie, która została włączona w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących  
w Dęblinie i Gimnazjum nr 2 w Dęblinie, które włączono w skład Zespołu Szkół nr 4  
w Dęblinie. Bezpośrednią przyczyną podjęcia omawianych decyzji był zamiar osiągnięcia 
następujących celów: 
1.Nowe rozwiązania strukturalne i organizacyjne usprawnią funkcjonowanie poszczególnych 
typów jednostek pedagogicznych w ramach  Zespołów Szkół. 
2. Koszty  kształcenia  będą niŜsze w przeliczeniu  na jednego ucznia od dotychczasowych,  
a tym samym środki finansowe będą bardziej racjonalnie wykorzystywane. 
3. Postępująca integracja środowisk szkolnych sprzyjać będzie realizowanej  przez szkoły  
pracy dydaktyczno-wychowawczej i opiekuńczej. 
KaŜde rozwiązanie organizacyjne ma z całą pewnością swoje wady i zalety. Przyjęte 
rozwiązanie włączenia szkół do bardziej zorganizowanych zespołów przyniesie z pewnością 
liczące się korzyści oceniane z punktu widzenia organu prowadzącego szkoły.  Z uwagi na 
fakt, Ŝe większość zmian  musi być podporządkowana określonym procesom, niezbędny jest 
dłuŜszy czas na osiągnięcie  zamierzonych celów.  Inne przeobraŜenia obciąŜone są duŜymi 
kosztami społecznymi i muszą być rozłoŜone w czasie.  Nie ulega jednak wątpliwości, Ŝe  
w niespełna rok od praktycznego wdroŜenia  postanowień uchwały Rady Miasta moŜna 
wskazać na zalety włączenia Szkoły Podstawowej nr 5 i Gimnazjum nr 2  
w skład zespołów.  Zapoczątkowane zostały powaŜne procesy zmierzające do moŜliwie 
pełnego zintegrowania środowisk szkolnych, a takŜe do ograniczenia kosztów związanych  
z funkcjonowaniem placówek.  Do niewątpliwych korzyści takiego rozwiązania naleŜałoby 
zaliczyć efekty związane ze zmianami organizacyjnymi: na terenie wymienionych Zespołów 
Szkół pojawił się jeden gospodarz w postaci dyrektora Zespołu, któremu zdecydowanie 
łatwiej zarządzać obiektami placówki i obejściem szkoły. Wyeliminowana została 
konieczność, kosztowna czasowo, uzgadniania decyzji dotyczących wspólnego zarządzania 
budynkami i otoczeniem szkoły; zaistniała moŜliwość zdecydowanie lepszego wykorzystania 
zasobów lokalowych połączonych szkół, a takŜe zarządzania majątkiem Zespołu, w tym  
w szczególności bardziej racjonalnego wykorzystania istniejącej bazy dydaktycznej, 
połączenie szkół stwarza teŜ moŜliwości optymalnego zaplanowania organizacji roku 
szkolnego z uwzględnieniem kwalifikacji i moŜliwości zatrudnionych nauczycieli.  Nowa 
sytuacja sprzyja efektywniejszemu spoŜytkowaniu  kwalifikacji zawodowych oraz 
umiejętności i  kompetencji psychologicznych nauczycieli w pracy z uczniami na róŜnych 
poziomach edukacji, bardziej efektywne wykorzystywanie czasu pracy i kwalifikacji 
pracowników administracyjno-obsługowych zatrudnionych dotychczas w dwóch róŜnych 
szkołach. 
Efekty ekonomiczne wynikające z połączenia jednostek pedagogicznych w skład zespołów 
szkół: zapoczątkowane zostały działania zmierzające do uzyskania powaŜniejszych efektów 
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związanych z kosztami funkcjonowania Zespołów Szkół. Wśród nich naleŜy wymienić 
między innymi: zlikwidowanie etatów dyrektorów szkół w szkołach, które zostały 
przyłączone do Zespołów.  Organizowanie funkcjonowania szkół jest podporządkowane 
jednemu ośrodkowi decyzyjnemu, podobnie likwidacji uległy etaty głównych księgowych 
dotychczas samodzielnych  szkół, w Zespole Szkół nr 4 w Dęblinie,  stan zatrudnienia  
w grupie pracowników  administracyjno-obsługowych został zmniejszony o 4,5 etatu,  
a szacowane roczne oszczędności z  tytułu reorganizacji wynosić mogą ok. 170.000,00 zł ,  
w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Dęblinie, stan zatrudnienia zmniejszył się o 2 etaty, 
a koszty funkcjonowania placówki w roku szkolnym 2007/2008, w wyniku połączenia 
zostały zmniejszone o ok. 110.000,00 zł. Od roku szkolnego 2008/2009 w wyniku podjętych 
przez dyrektorów szkół decyzji nie będą dublowane stanowiska pracy w grupie pracowników 
administracji, przez co podział ról zawodowych będzie bardziej sprzyjał sprawności  pracy 
szkół. Rozwiązanie to przyniesie dalsze oszczędności i usprawni pracę szkół, efektywniejsze 
wykorzystanie oprogramowania komputerowego dla księgowości,  kadr  i sekretariatu, a 
takŜe efektywniejsze zarządzanie mediami typu „co”, energia elektryczna, wywóz 
nieczystości stałych, itp, idąc dalej efektywniejsze wykorzystanie prasy,  prenumerowanej w 
zmniejszonej ilości dla potrzeb jednej jednostki organizacyjnej.Dyrektorzy Zespołów Szkół 
podejmują próby efektywniejszego wykorzystania istniejącego systemu ogrzewania 
budynków.  Działania te mają, po przeprowadzeniu niezbędnego zakresu prac 
modernizacyjnych, ustalić najwłaściwsze  parametry  ogrzewania poszczególnych 
budynków,  pomieszczeń dydaktycznych, biurowych,  socjalnych,  gospodarczych itp.   
Uwagi  związane z merytoryczną stroną funkcjonowania szkół: sprawowany nadzór 
pedagogiczny  jest organizowany przez jednego dyrektora, przez co wzrosła jego czytelność, 
a na terenie połączonych placówek zaczynają obowiązywać jednakowe standardy, według 
których realizowany jest proces dydaktyczny i wychowawczo – opiekuńczy, wspólny statut 
nowego Zespołu Szkół ułatwia optymalizację doboru kadr nauczycielskich  i  prowadzoną  
politykę  kadrową  placówki.  Zagadnienie jest szczególnie istotne w dobie trudności 
związanych z niŜem demograficznym i zmniejszonym naborem uczniów do poszczególnych 
oddziałów i szkół. W nowych warunkach istnieje moŜliwość organizowania wspólnych 
nauczycielskich zespołów zadaniowych  dla rozwiązania  doraźnych problemów związanych 
z codzienną pracą szkoły. Takie rozwiązania tworzą na ogół  zwielokrotnione moŜliwości  
tkwiące w poprawnie skonstruowanym zespole a odnoszące się do poszukiwania sposobów  
i metod rozwiązania problemu nowe warunki stwarzają takŜe moŜliwość organizowania 
szkoleniowych posiedzeń wszystkich członków rad pedagogicznych.    
Pewnym wzmocnieniem dla realizowanego procesu wychowawczo – opiekuńczego szkoły 
jest zainstalowany w 2007 r. szkolny system monitoringu wizyjnego z jednym urządzeniem 
rejestrującym.  Umiejętne wykorzystanie  gromadzonego materiału powinno oddziaływać 
profilaktycznie na zachowania uczniów i w konsekwencji  przynieść poprawę efektywności 
wychowania.   
Działania moŜliwe w najbliŜszej przyszłości to skuteczne zarządzanie placówką o wyŜszym 
poziomie organizacyjnym jakim bez wątpienia jest zespół szkół, przynoszące wymierne 
korzyści jakościowe, w duŜej mierze oparte na właściwie dobranym zespole pracowników.  
Kilkumiesięczny okres funkcjonowania nowych jednostek organizacyjnych  
utrudniał dokonanie zasadniczego przełomu w tym zakresie.  Podkreślić naleŜy jednak, Ŝe 
tworzenie sprawnego zespołu zostało zapoczątkowane.  Z uwagi na  społeczny charakter 
omawianego problemu procesowi temu towarzyszyć będzie dłuŜszy wymiar czasowy.  Nie 
ulega wątpliwości, Ŝe w tym momencie funkcjonowania nowych jednostek organizacyjnych 
moŜna mówić jedynie o fazie określonej niedojrzałości, która poprzez fazę 
eksperymentowania doprowadzi do optymalnego funkcjonowania Zespołów Szkół.  Z tego 
teŜ względu w roku szkolnym 2008/2009 powinny być kontynuowane działania dyrekcji 
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szkół  prowadzące do: dalszej integracji grona pedagogicznego i personelu pomocniczego 
wokół wspólnych zadań nowej jednostki organizacyjnej, opracowywania programów 
zmierzających do efektywniejszego wykorzystania zasobów ludzkich  
i materialnych pozostających do dyspozycji placówek i ich praktycznej realizacji, analizy 
moŜliwości tworzenie wspólnych dla całego zespołu form organizacyjno – prawnych  
zespalających nowe jednostki organizacyjne w jeden organizm społeczno-prawny.  Z tego 
punktu widzenia naleŜy rozwaŜyć potrzebę wdroŜenia następujących przedsięwzięć: 
W Zespole Szkół Ogólnokształcących w Dęblinie: utworzenia wspólnej kuchni dla całego 
Zespołu Szkół.  Wydaje się to moŜliwe po wykonaniu modernizacji pomieszczeń  
i zainstalowaniu windy towarowej pomiędzy parterem i pierwszą kondygnacją budynku, 
utworzenia jednej świetlicy wspólnej dla Zespołu Szkół z naciskiem na wypełnianie swojej 
funkcji w odniesieniu do uczniów szkoły podstawowej, zorganizowania jednej biblioteki  
w miejsce dwóch oddzielnych, z takim podziałem pracy i ksiąŜek aby mogli z niej korzystać 
wszyscy uczestnicy procesu edukacyjnego w szkole, racjonalizację stanu zatrudnienia wśród 
pracowników administracyjno – obsługowych, sprzedaŜy mieszkań administrowanych przez 
szkołę – obecnym najemcom i jednoczesnego odciąŜenia szkoły z obowiązku 
administrowania zasobami mieszkaniowymi. W związku z koniecznością zapewnienia 
właściwych warunków funkcjonowania placówki i efektywnego wypełniania przez nią 
funkcji organicznych w najbliŜszej przyszłości naleŜałoby podjąć trud wybudowania na 
terenach przyszkolnych swoistego centrum sportu szkolnego.  Takie centrum z powodzeniem 
mogłoby być wykorzystywane przez uczniów pozostałych szkół prowadzonych przez Miasto 
Dęblin.  
W Zespole Szkół nr 4 w Dęblinie: racjonalizację stanu zatrudnienia wśród kadry 
kierowniczej szkoły i  personelu pomocniczego, rozwaŜenia moŜliwości usamodzielnienia 
Miejskiego Przedszkola nr 4 w  Dęblinie i włączenia do jego struktury pobliskiego Ŝłobka. 
Na zakończenie naleŜy podkreślić, Ŝe nowe formy organizacyjno - prawne funkcjonowania 
szkół stwarzają więcej moŜliwości niŜ ograniczeń. Wykorzystanie tych moŜliwości 
uzaleŜnione jest od czynników zaleŜnych zarówno od Organu Prowadzącego jak  
i istniejącego prawa oświatowego. Niewątpliwie pozytywną rolę w tym zakresie mają do 
wypełnienia dyrektorzy wymienionych Zespołów Szkół.  Dobrze byłoby aby, właśnie z tych 
powodów, spotykali się ze swoistym wsparciem ze strony zarówno Rady Miasta jak i Organu 
Prowadzącego.    
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - pozytywnie zaopiniowała przedłoŜoną 
informację. 
 
W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 
 
Radny Henryk Wiejak  - powiedział, Ŝe z punktu ekonomicznego to przekształcenie jest 
pozytywne, natomiast jeŜeli chodzi o sprawę pedagogiczną, wychowawczą - to radny ma 
powaŜne wątpliwości, dlatego, Ŝe nie widzi korzyści dla procesu dydaktycznego, kiedy jeden 
dyrektor zarządza zespołem. Ponadto proponuje się wspólne świetlice - z uczniami liceum  
i podstawówki. Zdaniem radnego procesu wychowawczego nie da się zastąpić 
monitoringiem, naleŜałoby raczej organizować w szkołach koła zainteresowań. 
 
Radny Krzysztof Karbowski - zaproponował, aby punkt 2 na str. 3 informacji uzyskał 
brzmienie: - "opracowanie programów zmierzających do efektywnego wykorzystywania 
zasobów ludzkich i materialnych, pozostających do dyspozycji placówek, w tym w zakresie: 
kultury, sportu, krajoznawstwa, turystyki, harcerstwa, wychowania patriotycznego" oraz na 
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str. 2 pkt 3 - aby uzyskał następujące brzmienie: - "Efektywne zarządzanie mediami takimi 
jak: "CO", wywóz nieczystości stałych, gospodarka odpadami stałymi i płynnymi". 
 
Radny Tadeusz Oryl - głównym celem, jaki przyświeca reorganizacji jest to cel finansowy  
i my tu nie dyskutujmy nad oświatą, nie wprowadzajmy elementów wychowawczych. 
 
Burmistrz Miasta  - jest to informacja na temat wdroŜenia zmian z strukturach 
organizacyjnych szkół, które w ubiegłym roku zostały wprowadzone. Pełen efekt tych zmian 
widoczny będzie za jakiś czas. Rozmawiając o strukturze szkół, sieci szkół nie moŜemy brać 
pod uwagę obiektywnych czynników takich, które niekoniecznie od nas zaleŜą. W róŜnych 
dziedzinach Ŝycia mamy nakłady o wiele niŜsze w porównaniu na jednego mieszkańca niŜ  
w kraju, województwie a nawet w powiecie, a jeśli chodzi o nakłady na oświatę, to  
w przeliczeniu na jednego mieszkańca mamy w ubiegłym roku nawet nieco powyŜej średniej 
krajowej i musimy poszukiwać takich rozwiązań, które pozwolą w jakiś sposób obniŜyć te 
nakłady i ta organizacja - wprowadzenie zespołów, ma temu celowi słuŜyć. Niedługo się 
odezwą głosy, Ŝe burmistrz czy naczelnik, czy urząd naciska na to, Ŝeby oddziały były 
liczniejsze, Ŝe moŜe łączyć zajęcia. Oczywiście i tak będzie. Nigdy nie wyjdziemy na swoje, 
jeŜeli będziemy mieli oddziały po 14 osób, a nie jeden oddział 28 osobowy. W odniesieniu 
do uwagi, Ŝe niekorzystnie jest jak jest jeden dyrektor, bo nie ma czasu na hospitację. Gdyby 
było 3 dyrektorów - byłoby więcej czasu, 4 - jeszcze więcej. Zwracam uwagę, Ŝe jest 
dyrektor zespołu, ale jest równieŜ wicedyrektor odpowiedzialny za kaŜdą placówkę. Co do 
ZSO - tam nie było tak, jak być powinno. Jeden dyrektor sobie, drugi sobie. Tak naprawdę to 
tam się nic nie zmieniło pod względem praktycznego funkcjonowania, bo nawet jeśli były 
dwie odrębne placówki, to jednak w jednym podwórku wszyscy się gnieździli. Były 
problemy z salą gimnastyczną oraz z boiskiem. Ja deklarowałem przy uchwalaniu budŜetu, 
Ŝe będę robił wszystko, aby ta placówka była placówką wzorcową, co nie oznacza, Ŝe tam 
nie będą równieŜ szukane oszczędności. Co do świetlic. Świetlice są obowiązkowe tylko  
w szkołach podstawowych. Nie ma świetlic w liceach i gimnazjach. Monitoring na pewno 
nie zastąpi nauczyciela dyŜurującego, monitoring wspomaga. Wszystko jest potrzebne i ze 
wszystkiego trzeba korzystać z umiarem. Co do nadzoru pedagogicznego - to nie organ 
załoŜycielski taki nadzór sprawuje. 
 
Przystąpiono do głosowania. Jednogłośnie (14 głosami "za") Rada przyjęła informację na 
temat zmian przeprowadzonych w strukturach organizacyjnych szkół w 2007 r. 
 
Ad. pkt 8a. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Dęblinie za 2007 r. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawił Przewodniczący Rady 
Miasta - Ryszard Karpiński, który zapoznał równieŜ Radę z pozytywną opinią Rady 
Społecznej SPZOZ na temat sprawozdania. Ponadto w dniu wczorajszym na wspólnym 
posiedzeniu trzech komisji Rady Miasta, radny Krzysztof Karbowski postawił wniosek  
o przyjęcie przedmiotowej uchwały na sesji bez przeprowadzania dyskusji. 
 
Następnie głos zabrał Pan Leon Famulak - Dyrektor SPZOZ, który podziękował organowi 
załoŜycielskiemu za dotychczasową współpracę i zrozumienie problemów placówki. 
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W wyniku głosowania jednogłośnie (14 głosami "za") Rada podjęła uchwałę  
Nr XXVII/169/2008 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2007 r. Uchwała stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Ad. pkt 8b. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany w składzie Rady 
Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  
w Dęblinie. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do niniejszej uchwały, przedstawił Burmistrz Miasta 
- Stanisław Włodarczyk. Poinformował, Ŝe w czerwcu ubiegłego roku Rada Miasta 
powołała Radę Społeczną SPZOZ-u. W skład Rady Społecznej wchodzi równieŜ 
przedstawiciel Wojewody Lubelskiego. Wojewoda Lubelski pismem z dnia 21 kwietnia 2008 
roku zgłosił swojego przedstawiciela  do składu Rady Społecznej w osobie Pani Anny 
Lipnickiej za poprzednio wskazanego Pana Sławomira Kamińskiego. 
 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej - pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej uchwały. 
 
Z uwagi na brak chętnych do udziału w dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono  
do głosowania.  
 
Jednogłośnie (13 głosami "za") przy 13 radnych obecnych na sali obrad, Rada podjęła 
uchwałę Nr XXVII/170/2008 w sprawie zmiany w składzie Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik  
do protokołu. 
 
Ad. pkt 8c. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydania opinii do projektu 
uchwały Rady Powiatu w Puławach w sprawie przekształcenia 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Puławach. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard 
Karpi ński. Poinformował, Ŝe Starosta Puławski wystąpił do Rady Miasta w sprawie 
zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Puławach w sprawie przekształcenia 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Puławach, polegającego na 
likwidacji oddziału dermatologicznego i przyjmowanie pacjentów tego oddziału na dwóch 
innych oddziałach. Jednocześnie nadmienił, Ŝe niewydanie w ciągu 30 dni opinii jest 
równoznaczne z pozytywnym zaopiniowaniem przedłoŜonego projektu uchwały. 
 
Z uwagi na brak chętnych do udziału w dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono  
do głosowania.  
 
Jednogłośnie (13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXVII/171/2008 w sprawie 
wydania opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w Puławach w sprawie przekształcenia 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Puławach. uchwała stanowi 
załącznik do protokołu. 
Ad. pkt 8d. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawiła Pani Kinga Barańska - Skarbnik Miasta, 
która powiedziała, Ŝe w poprzednio podjętej przez Radę uchwale dopatrzono się pewnych 
nieprawidłowości, polegających na doprecyzowaniu zapisu § 1. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Z uwagi na brak chętnych do udziału w dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono  
do głosowania.  
 
Jednogłośnie (13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXVII/172/2008 zmieniającą 
uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad. pkt 8e. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  
w budŜecie Miasta Dęblin na 2008 r. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawiła pani Kinga Barańska - Skarbnik Miasta. 
Poinformował, Ŝe w projekcie uchwały wprowadzono zmiany zmniejszające i zwiększające 
budŜet na podstawie decyzji budŜetowych Wojewody Lubelskiego, pisma Zarządu Powiatu 
w Rykach, porozumienia z Ministerstwem Edukacji Narodowej oraz innych wewnętrznych 
decyzji i potrzeb.  
Na podstawie decyzji budŜetowej Wojewody Lubelskiego Nr 13 z dnia 25.04.2008 r., 
zwiększono budŜet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 46.060 zł w dziale – Oświata  
i wychowanie, w rozdziale – Szkoły podstawowe. Jest to dotacja pochodząca z rezerwy 
celowej przeznaczona na sfinansowanie – w ramach wdraŜania reformy oświaty – 
zakończenia dwuletniego programu pilotaŜowego nauczania języka angielskiego od 
pierwszej klasy szkoły podstawowej (w okresie styczeń – sierpień 2008 r.): klasy pierwsze 
szkoły podstawowej – 29.610 zł, klasy drugie szkoły podstawowej – 16.450 zł. Środki 
rozdzielono na poszczególne placówki oświatowe: SP Nr 2 – 3.986 zł, ZS Nr 3 – 14.423 zł, 
ZS Nr 4 – 5.332 zł, ZSO – 9.699 zł, SP w Stawach – 4.730 zł, środki nierozdysponowane 
(moŜliwe zbyt duŜe naliczenie dotacji) – 7.890 zł. 
Na podstawie decyzji budŜetowej Wojewody Lubelskiego Nr 15 z dnia 30.04.2008 r., 
zwiększono budŜet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 43.010 zł w dziale – Pomoc 
społeczna, w rozdziale – Pozostała działalność. Jest to zwiększenie dotacji celowej na 
realizację własnych zadań bieŜących gmin z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji 
programu wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie doŜywiania”. 
Na podstawie decyzji budŜetowej Wojewody Lubelskiego Nr 16 z dnia 7.05.2008 r., 
zwiększono budŜet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 318 zł w dziale – Rolnictwo  
i łowiectwo, w rozdziale – Pozostała działalność. Są to środki pochodzące  z dotacji celowej 
z przeznaczeniem na zwrot części podatku akcyzowego zawartego  w cenie oleju 
napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez producentów rolnych  
z województwa lubelskiego oraz pokrycie kosztów postępowania w sprawie jego zwrotu 
poniesionych przez gminy, wg ustawy z dnia 10.03.2006 r. o zwrocie podatku akcyzowego. 
Na podstawie pisma Zarządu Powiatu w Rykach Nr F.K.3011/10/2008 z dnia 02.05.2008 r. 
zmniejszono budŜet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 444.342 zł w dziale – Oświata 
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i wychowanie, w rozdziale – Gimnazja specjalne ze względu na to, Ŝe kwota dotacji 
przeznaczona na utrzymanie Gimnazjum Specjalnego w SOSW w Dęblinie zawarta jest  
w subwencji oświatowej. 
Na podstawie porozumienia z MEN Nr DKOW/1/GP/512/8/08 Nr 17 z dnia 8 maja 2008 r., 
zwiększono budŜet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 4.500 zł  w dziale – Oświata  
i wychowanie, w rozdziale – Pozostała działalność. Jest to dotacja pochodząca  
z Ministerstwa Edukacji Narodowej z przeznaczeniem na sfinansowanie wyprawek 
szkolnych dla uczniów romskich. 
W porozumieniu z Powiatem Ryckim zwiększono budŜet po stronie dochodów  i wydatków 
o kwotę 1.084 zł w dziale – Administracja publiczna, w rozdziale – Komisje poborowe  
z przeznaczeniem na pokrycie wydatków poniesionych na zwrot kosztów podróŜy 
poborowym.  
Na podstawie decyzji budŜetowej Wojewody Lubelskiego Nr 14 z dnia 29.04.2008 r., 
zwiększono budŜet po stronie dochodów o kwotę 3.200 zł w dziale – Gospodarka komunalna 
i ochrona środowiska, w rozdziale – Gospodarka ściekowa i ochrona wód. Jest to dotacja 
pochodząca z rezerwy celowej przeznaczona na wpółfinansowanie projektu w ramach 
ZPORR, Priorytet III Rozwój lokalny, Działanie 3.1 Obszary wiejskie, Projekt „Budowa 
kanalizacji podciśnieniowej – zlewnia nr 1 - I etap”. Jest to końcowe rozliczenie projektu z 
2007 r. 
Na podstawie decyzji Burmistrza Miasta Dęblin proponuje się dokonanie następujących   
zmian po stronie przychodów, dochodów i wydatków budŜetowych: 
zwiększyć przychody z zaciągniętych poŜyczek i kredytów o kwotę 314.785 zł do kwoty 
3.864.785 zł, w związku z wpływem końcowej transzy poŜyczki w kwocie 19.485 zł, 
zaciągniętej w 2007 roku z WFOŚiGW w Lublinie na dofinansowanie zadania 
inwestycyjnego - budowa kanalizacji podciśnieniowej zlewnia Nr 1 – I etap (umowa na 
675.000 zł) oraz zamiarem zaciągnięcia nowej poŜyczki z WFOŚiGW w kwocie 295.300 zł 
na dofinansowanie zadania inwestycyjnego: Modernizacja i rozbudowa systemu 
odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia w wodę na terenie aglomeracji Dęblin – budowa 
kanalizacji podciśnieniowej w os. Bankowa w Dęblinie – II etap. 
Zmniejszyć środki po stronie dochodów budŜetowych z tytułu: wpływów z róŜnych 
dochodów – opłaty za zajęcie pasa drogowego o kwotę 10.000 zł do kwoty 35.000 zł, ze 
względu na przewidywane mniejsze wykonanie z tytułu tych opłat spowodowane 
opóźnieniami w realizacji projektów z funduszy unijnych na zamierzone zadania 
inwestycyjne, zwiększyć środki po stronie dochodów budŜetowych z tytułu: dochodów  
z najmu i dzierŜawy składników majątkowych jednostek samorządu terytorialnego, tj. 
dochodów  z tytułu opłat czynszowych za podnajem i uŜyczenie lokali miasta o kwotę 
40.000 zł do kwoty 66.000 zł. 
Zmniejszyć środki po stronie wydatków budŜetowych: w dziale – Pomoc społeczna,  
w rozdziale – Dodatki mieszkaniowe o kwotę 50.000 zł do kwoty 400.000 zł. Po analizie 
dotychczasowych kosztów przewiduje się mniejszą wypłatę dodatków mieszkaniowych,  
w dziale - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale – Gospodarka ściekowa 
i ochrona wód, zad. inwestycyjne – Budowa kanalizacji podciśnieniowej – zlewnia Nr 1  
„I etap” o kwotę 4.000 zł do kwoty 496.000 zł, z powodu całkowitej realizacji zadania  
i zakończenia projektu, w dziale – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, w rozdziale 
– Oświetlenie ulic, placów i dróg o kwotę 11.500 zł, zadanie inwestycyjne –  budowa 
oświetlenia drogowego w ul. Warszawskiej i Niepodległości (dokumentacja) o kwotę  
10.000 zł do kwoty 10.000 zł oraz budowa oświetlenia drogowego w ul. Balonna 
(dokumentacja) o kwotę 1.500 zł do kwoty 13.500 zł, w wyniku zawartych umów,   w dziale 
– Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, w rozdziale – Wojewódzkie Urzędy 
Pracy o kwotę 1.000 zł na dofinansowanie projektu  współfinansowanego ze środków UE  



_________________________________________________________ 
Protokół Nr XXVII/08 sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 27 maja 2008 r. 

 

21 

z EFS i z budŜetu państwa „Wykorzystaj swoją szansę! – Rozwijanie umiejętności 
zawodowych osób pracujących na terenie powiatu ryckiego” w ramach Priorytetu 2 – 
Wzmocnienie rozwoju zasobów ludzkich w regionach, Działanie 2.1. - „Rozwój 
umiejętności powiązany z potrzebami regionalnego rynku pracy i moŜliwości kształcenia 
ustawicznego w regionie”. Jest to końcowe rozliczenie projektu z 2007 r.; 
Zwiększyć środki po stronie wydatków budŜetowych: w dziale – Gospodarka mieszkaniowa,  
w rozdziale - Gospodarka gruntami i nieruchomościami o kwotę 20.000 zł, z przeznaczeniem 
na usługi związane z wykupem terenów i nieruchomości (opłaty notarialne, operaty 
szacunkowe, opłaty za zmiany wpisów w księgach wieczystych), w rozdziale – Pozostała 
działalność o kwotę 113.000 zł, z przeznaczeniem na wypłatę zaległych odszkodowań za 
niedostarczone lokale socjalne (okres: 07.2004 – 06.2007), zgodnie z wyrokami sądowymi 
oraz wypłatą kaucji gwarancyjnych, w dziale – Administracja publiczna, w rozdziale – 
Urzędy miast o kwotę 50.000 zł, z przeznaczeniem na wydatki bieŜące rzeczowe, w dziale – 
RóŜne rozliczenia, w rozdziale – Rezerwy ogólne i celowe o kwotę 32.685 zł do kwoty 
88.884 zł, w dziale – Oświata i wychowanie, w rozdziale – Szkoły podstawowe o kwotę 
158.200 zł, z przeznaczeniem na wydatki rzeczowe i osobowe dla poszczególnych placówek 
oświatowych: SP Nr 2 – 60.000 zł, ZS Nr 3 – 60.000 zł, ZS Nr 4 – 38.200 zł, w dziale – 
Transport i łączność, w rozdziale – Drogi publiczne wojewódzkie  o kwotę 40.000 zł, 
zadanie inwestycyjne – pomoc finansowa – Budowa ścieŜki pieszo-rowerowej  
w ul. Mickiewicza do kwoty 240.000 zł (zwiększenie wynika z kosztorysu) oraz w rozdziale 
– Drogi publiczne powiatowe o kwotę 600 zł, zadanie inwestycyjne - pomoc rzeczowa – 
Budowa chodnika w ul Krasickiego (zapłata zobowiązania z 2007 r.), dokonać przeniesienia 
środków w dziale – Oświata i wychowanie, w rozdziale – Dokształcanie i doskonalenie 
nauczycieli w kwocie 8.000 zł  z Urzędu Miasta na placówki oświatowe z przeznaczeniem na 
dofinansowanie dopłat do czesnego ponoszonych przez nauczycieli doskonalących swoje 
kwalifikacje zawodowe, tj.: SOSW – 2.000 zł, SP Nr 2 – 400 zł, ZS Nr 3 – 1.900 zł, ZSO– 
3.700 zł, dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budŜetowych między 
działami, rozdziałami i paragrafami, nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budŜetu 
Miasta na kwotę  166.276  zł. 
 
Komisje: Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej, Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu  
oraz Gospodarki Komunalnej - pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Z uwagi na brak chętnych do udziału w dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono  
do głosowania.  
 
Jednogłośnie (13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXVII/173/2008 w sprawie 
wprowadzenia zmian w budŜecie Miasta Dęblin na 2008 r. Uchwała stanowi załącznik  
do protokołu. 
 
Ad. pkt 8f. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej 
poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Lublinie. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawiła Pani Kinga Barańska - Skarbnik Miasta. 
Poinformowała, Ŝe projekt dotyczy zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki  
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Lublinie na 
dofinansowanie zadania "modernizacja i rozbudowa systemu odprowadzania ścieków 
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oraz zaopatrzenia w wodę na terenie aglomeracji Dęblin - Budowa kanalizacji 
podciśnieniowej w osiedlu Bankowa w Dęblinie - II etap". Wnioskowana kwota to 80% 
całego kosztu zadania po podpisaniu umowy. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Z uwagi na brak chętnych do udziału w dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono  
do głosowania.  
 
Jednogłośnie (13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXVII/174/2008 w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej w Lublinie. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 8g. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy ścieŜki rowerowej  
i chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 
Powiedział, Ŝe uchwała jest konsekwencją budŜetu. W budŜecie zostały uwzględnione środki 
na dofinansowanie inwestycji na drodze wojewódzkiej nr 801, a konkretnie na budowę 
ścieŜki rowerowej i chodnika w ul. Mickiewicza. Została opracowana dokumentacja 
techniczna, która kosztowała 20.000 zł. Dokumentacja ta została przekazana w formie 
darowizny dla Zarządu Dróg Wojewódzkich. W tej chwili, aby inwestycja mogła wejść do 
realizacji musi być uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Lubelskiemu na realizację zadania. Szacowany koszt zadania wynosi ok. 350.000 zł. Udział 
miasta wynosi - 220.000 zł. 
 
Komisje - Gospodarki Przestrzennej i BudŜetu oraz Gospodarki Komunalnej - pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Z uwagi na brak chętnych do udziału w dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono  
do głosowania.  
 
Jednogłośnie (13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXVII/175/2008 w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubelskiemu w zakresie budowy ścieŜki 
rowerowej i chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 801 w mieście Dęblin. Uchwała 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 8h. 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
zasad ustalania i poboru, terminów płatności i wysokości stawek opłaty 
targowej oraz zarządzenia jej poboru w drodze inkasa, wyznaczenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, 
który powiedział, Ŝe projekt uchwały dotyczy tylko zmiany opłat targowych i tak: 

• od sprzedaŜy ze stanowiska o długości do 3 mb - 12, zł (było 10 zł), 
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• od sprzedaŜy ze stanowiska o długości powyŜej 3 mb do 4,5 mb - 20 zł (było 15 zł), 
• od sprzedaŜy ze stanowiska o długości powyŜej 4,5 mb do 6 mb - 25 zł (było 20 zł), 
• od sprzedaŜy z ręki, koszyka - 2 zł (stawka na poziomie dotychczasowym), 
• od sprzedaŜy z wózka lub skrzynki - 6 zł, 
• od sprzedaŜy mebli - 35 zł (wzrost o 5 zł), 
• od sprzedaŜy pojazdu mechanicznego - 10 zł. 

Pozostały elementy poprzedniej uchwały pozostają bez zmian. 
 
Radny Henryk BroŜyna - zaproponował zmianę brzmienia § 1 pkt g, polegającą na 
wprowadzeniu zapisu o treści - "od wystawienia do sprzedaŜy pojazdu mechanicznego". 
 
Burmistrz Miasta  - powyŜszy wniosek potraktował jako autopoprawkę do projektu 
uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 11 głosami "za", przy 1 glosie przeciwnym Rada 
podjęła uchwałę Nr XXVII/176/2008 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zasad 
ustalania i poboru, terminów płatności i wysokości stawek opłaty targowej oraz zarządzenia 
jej poboru w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia 
za inkaso. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 8i. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia zabudowanej działki  
nr 4053 połoŜonej przy ul. 15 Pułku Piechoty "Wilków".  
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk. 
Poinformował, Ŝe projekt dotyczy przejęcia od Starostwa Powiatowego nieodpłatnie 
nieruchomości przy ul. 15 Pułku Piechoty "Wilków", chodzi o działkę nr 4053 o powierzchni  
0,5724 ha ze znajdującymi się na niej budynkami (przystań nad Wisłą). Podjęcie uchwały 
będzie podstawą do zawarcia aktu notarialnego ze Starostwem. 
 
Z uwagi na brak chętnych do udziału w dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono  
do głosowania.  
 
Jednogłośnie (12 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXVII/177/2008 w sprawie 
nabycia zabudowanej działki nr 4053 połoŜonej przy ulicy 15 Pułku Piechoty "Wilków". 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 8j.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaŜy działki nr 957/25  
przy ul. Składowej i ul. Spacerowej. 
 
Projekt uchwały, stanowiący załącznik do protokołu, przedstawił naczelnik Wydziału 
Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa. Poinformował, Ŝe 
przedmiotowa działka nr 957/25 o łącznej powierzchni 0,1797 ha stanowi zasób gruntowy 
miasta. Wnosi się o jej zbycie w drodze przetargu nieograniczonego. 
 
Z uwagi na brak chętnych do udziału w dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono  
do głosowania.  
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Jednogłośnie (12 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXVII/178/2008 w sprawie 
sprzedaŜy działki nr 957/25 przy ulicy Składowej i ulicy Spacerowej. uchwała stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 8k. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia działek połoŜonych 
przy ul. SkarŜyńskiego. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem 
Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa.  Poinformował, Ŝe zgodnie z miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego osiedla Wiślana - świca w Dęblinie działki nr 2656,  
nr 2668, nr 2669, nr 2725, nr 2734 i nr 2638 są przeznaczone pod drogi oraz pod zabudowę 
mieszkaniową, w związku z czym, mając na uwadze realizację załoŜeń urbanistycznych 
zasadne jest nabycie wyŜej wymienionych działek do zasobu gruntowego Miasta Dęblin. 
 
Z uwagi na brak chętnych do udziału w dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono  
do głosowania.  
 
Jednogłośnie (12 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXVII/179/2008 w sprawie 
nabycia działek połoŜonych przy ul. SkarŜyńskiego. Uchwała stanowi załącznik  
do protokołu. 
 
Ad. pkt  8l. 
Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
opłaty za usługi w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Miasto 
Dęblin. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, 
który powiedział, Ŝe juŜ przy konstruowaniu budŜetu wspominał o konieczności podniesienia 
opłat za usługi świadczone przez przedszkola publiczne prowadzone przez Miasto Dęblin. 
Obecnie obowiązujące opłaty wynoszą: 75 zł miesięcznie od pierwszego dziecka 
uczęszczającego do przedszkola, 55 zł od drugiego dziecka oraz 30 zł od trzeciego dziecka. 
Kolejne dzieci są zwolnione z opłaty. Proponowane jest podwyŜszenie tych opłat  
w następujący sposób: 100 zł od pierwszego dziecka, 75 zł od drugiego dziecka i 40 zł od 
trzeciego dziecka uczęszczającego do przedszkola. Przedszkola nie są obowiązkowe, a te 
opłaty nie są wygórowane i są jedne z niŜszych w okolicy. 
 
Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - pozytywnie zaopiniowała projekt 
przedmiotowej uchwały. 
 
Z uwagi na brak chętnych do udziału w dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono  
do głosowania.  
 
Jednogłośnie (12 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXVII/180/2008 zmieniającą 
uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za usługi w przedszkolach publicznych prowadzonych 
przez Miasto Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
Ad. pkt 8m. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaŜy działek nr 4070/1,  
nr 4070/2, nr 4070/3 i nr 4070/4 przy ul. PodchorąŜych. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk, 
który powiedział, Ŝe przedmiotowe działki stanowią nieruchomość przeznaczoną pod ośrodki 
turystyczno - wypoczynkowe wraz z towarzyszącymi urządzeniami sportu oraz zieleń 
ogólnodostępną. Proponuje się zbycie wyŜej wymienionych działek w drodze przetargu 
nieograniczonego. 
 
Z uwagi na brak chętnych do udziału w dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono  
do głosowania.  
 
Jednogłośnie (13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXVII/181/2008 w sprawie 
sprzedaŜy działek nr 4070/1, nr 4070/2, nr 4070/3 i nr 4070/4 przy ul. PodchorąŜych. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 8n. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Burmistrza Miasta Dęblin. 
 
Projekt uchwały (w załączeniu) przedstawił Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard 
Karpi ński. Poinformował, Ŝe rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 22 kwietnia 2008 r.  
z mocą obowiązującą od dnia 1 stycznia 2008 r. zostały uregulowane wynagrodzenia 
burmistrzów, wójtów, prezydentów, marszałków województwa, prezydenta miasta 
stołecznego Warszawy. Obecne wynagrodzenie zasadnicze Burmistrza Miasta Dęblina jest 
poniŜej widełek określonych w powyŜszym rozporządzeniu, stąd projekt niniejszej uchwały. 
 
Z uwagi na brak chętnych do udziału w dyskusji nad projektem uchwały przystąpiono  
do głosowania.  
 
Jednogłośnie (13 głosami "za") Rada podjęła uchwałę Nr XXVII/182/2008 w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik  
do protokołu. 
 
Ad. pkt 9. 
Wolne wnioski. 
 
Wolne wnioski zgłaszali: 
 
Wiceprzewodniczący Zarządu Osiedla "Mierzwiączka" - Ryszard Bąk - prosił, aby 
materiały na sesje były dostarczane przewodniczącym zarządów osiedlowych, jeśli nie 
wszystkie to przynajmniej te, które dotyczą danego osiedla. 
 
Radny Andrzej Banaś - postawił wniosek, aby materiały na sesje były dostarczane 
wszystkim zarządom osiedli. 
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński - zadeklarował, Ŝe wniosek radnego 
Andrzeja Banasia zostanie zrealizowany w ramach pracy Biura Rady Miasta 
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Radny Mieczysław Skibiński - wnioskował o dokonanie remontów cząstkowych w części 
ul. Kowalskiego, przejętej przez miasto. 
 
Radny Krzysztof Karbowski - wnioskował: 

• aby wszystkie zatoki przy wszystkich ciągach komunikacyjnych w Dęblinie  
w przyszłości były utwardzane kostką brukową; 

• o utwardzenie terenu wzdłuŜ ul. Wąskiej celem usytuowania tam parkingu; 
• zlikwidowanie wąskiego pasa zieleni w ul. Okólnej lub zrobienie w tym miejscu 

trawnika. 
 
Radny Henryk BroŜyna - wnioskował o przebudowę progów zwalniających  
w ul. Kowalskiego na wysokości bloków nr 17 i 18. 
 
Radny Mieczysław Skibiński - wnioskował o przestrzeganie limitu czasowego wystąpień 
radnych, zgodnie z regulaminem Rady Miasta. 
 
Radny Stanisław Kopacz - wnioskował o przydzielenie pomieszczenia dla Zarządu Osiedla 
15 Pułku Piechoty "Wilków, np. w siedzibie Miejskiego Domu Kultury nad Wisłą. 
 
Ad. pkt 10. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk - udzielił odpowiedzi na zadane interpelacje, 
zapytania i wnioski. 
wnioski radnego Krzysztofa Karbowskiego:  

• naprawa studzienek telekomunikacyjnych - wystąpiliśmy na piśmie do 
Telekomunikacji, ale ponowimy tenŜe wniosek, 

• usunięcie uschniętych drzew z ul. Kockiej - na co były wydane zezwolenia zostało to 
wycięte, nie jestem fachowcem i nie wiem, czy te drzewa zostały właściwe obcięte, 

• likwidacja dzikich wysypisk - ja wiem, Ŝe się tworzą kolejne dzikie wysypiska, ale 
my nie jesteśmy w stanie nadąŜyć z ich likwidacją. Nasza kultura zamiast wzrastać 
jest coraz gorsza. MoŜe warto by było pozyskać fundusze unijne w zakresie 
przeprowadzenia edukacji ekologicznej dla naszych mieszkańców. To samo jest przy 
śmietniczkach oraz przy trasach wylotowych z miasta; 

• wystąpić do WSOSP o wpisanie drzew do rejestru pomników przyrody. Jest 
gospodarz tego terenu i jeśli uzna, Ŝe istniej taka konieczność, moŜe ten wniosek 
zrealizować. Ja osobiście nie podejmuję się realizacji tego wniosku. Wydaje mi się, 
Ŝe teren jest pod ochroną, bo jest w rejestrze zabytków. Wszelkie zmiany wymagają 
zgody odpowiednich organów; 

• wniosek dotyczący wybryków chuligańskich w centrum miasta - zwrócę się z prośbą 
do Komendanta Komisariatu Policji by zwiększył częstotliwość patroli, które 
spowoduję wyeliminowanie takich zdarzeń; 

• usunięcie usterki w ogrodzeniu kortów - wystąpiliśmy, aby to ogrodzenie zostało 
naprawione. Okazało się, Ŝe to ogrodzenie zostało zbyt płytko zabetonowane dlatego 
tak się stało. Sprawa funkcjonowania sportu powinna być przedmiotem odrębnej sesji 
Rady Miasta, na której powinno się wypracować model funkcjonowania sportu  
w mieście. Klub KKS "Czarni" jest stowarzyszeniem i formalnie nie podlega 
Burmistrzowi i Radzie Miasta; 
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• wniosek dotyczący dewastacji dworca PKP - ten wniosek jest zgłaszany na kaŜdej 
sesji. Proszę sięgnąć do protokołu. Gospodarz powinien dbać o swój teren, my nie 
będziemy kamer PKP fundować; 

• wniosek o instalację znaków drogowych informujących o obiektach 
gastronomicznych - takie znaki instaluje się na obszarze niezabudowanym. Ponadto 
nie są to znaki obowiązkowe; 

• wniosek dotyczący utrzymywania miejsc pamięci narodowej - myślę, Ŝe te nasze 
miejsca pamięci narodowej nie są tak najgorzej utrzymane. W miarę moŜliwości 
będziemy się starali utrzymywać w porządku te miejsca. Nie jest idealnie, ja sobie 
zdaję z tego sprawę; 

• opracowanie miejskiego programu wychowania patriotycznego - myślę, Ŝe nie jest to 
wniosek do organu wykonawczego, raczej do komisji Rady. Program nam nie załatwi 
wszystkich spraw. Myślę, Ŝe za to odpowiada szkoła, rodzina, kościół. Nasze 
jednostki  - MDK, biblioteka oraz szkoły to wychowanie patriotyczne realizują, 

• miejsca parkingowe w centrum miasta - jest całe targowisko z moŜliwością do 
parkowania w kaŜdy dzień i jest to blisko centrum miasta. Co do ul. Wąskiej - jest 
zawarte  w strategii, co tam będzie robione, 

• zatoki parkingowe z kostki a nie z asfaltu - w projektowanych zmianach przystanki 
autobusowe mają być wykonane z kostki, 

• utrzymanie zieleni na ul. Okólnej - jest to droga powiatowa i być                                                         
moŜe naleŜałoby tam posadzić Ŝywopłoty by ludzie nie chodzili po trawnikach. 
Zwrócimy się równieŜ o usunięcie karp po wyciętych drzewach. 

wnioski radnego Henryka BroŜyny: 
• wniosek dotyczący wystąpienia do Agencji Mienia Wojskowego o działkę w os. 

Lotnisko. Wystąpimy. Na razie staramy się o nieodpłatne przekazanie; 
• kiedy zostaną zwrócone koszty za demontaŜ eternitu Wspólnocie Mieszkaniowej 

bloków w ul. Rogowskiego? Nie potrafię odpowiedzieć, bo nawet nie wiem, czy 
uchwała w tej sprawie jest ogłoszona w Dzienniku Urzędowym Województwa. 
Wszyscy, którzy złoŜyli wnioski otrzymali takie odpowiedzi, Ŝe sprawa zostanie 
rozpatrzona po opublikowaniu uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Lubelskiego; 

• porządek na ul. Okólnej 2 - ma być to wykonane w trybie natychmiastowym; 
• wskazanie parkingowych miejsc dla niepełnosprawnych przy UM - wniosek ma być 

zrealizowany w trybie natychmiastowym; 
• wniosek dot. działalności KKS "Czarni" - Komisja branŜowa powinna spotkać się  

z Zarządem KKS "Czarni", 
• progi zwalniające w ul. Kowalskiego - będzie to sprawdzone i ewentualnie wykonane 

w ramach bieŜącego utrzymania dróg. 
wnioski radnego Waldemara Warenicy: 

• wniosek dot. zamontowania wiaty śmietnikowej w ul. StęŜyckiej - będzie ta wiata 
zrobiona, jest to w gestii MZGK Sp. z o.o., jednak jest to teŜ pewien koszt  
w działalności Spółki, 

• wyremontowanie przystanku przy ul. Wiślanej - wniosek będzie zrealizowany, 
• zakup huśtawki na osiedlowy plac zabaw. Takich wniosków jest bardzo duŜo, 

natomiast na osiedlach Mierzwiączka, Pułaskiego i Stawy nie ma placów zabaw dla 
dzieci i te osiedla zostaną wyposaŜone w tym roku, 

• przekazanie 1000 zł na folder z turystyki  i 2000 zł na zakup kajaków. Te pieniądze 
na turystykę miały słuŜyć wspomaganiu turystyki szkolnej i ewentualnie 
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dofinansowaniu wycieczek szkolnych dzieci, których na to nie stać. Ten album 
powinien być finansowany z innych środków. To samo dotyczy zakupu kajaków. 

wnioski radnego Waldemara Chochowskiego: 
• ogłoszenie wyników konkursu na realizację zadań o charakterze poŜytku publicznego 

- wyniki będą ogłoszone na stronie internetowej; 
• porządki na terenach kolejowych - najgorzej jest z terenami na bocznicach 

kolejowych. Te tereny nie są Kolei, Kolej się do tego nie przyznaje i porządku tam 
nie robi. Te tereny prawdopodobnie są w zarządzie wojskowym i podlegają pod RZI; 

• remont przejazdu kolejowego - to jest kwestia właściciela przejazdu, którym jest RZI.  
wnioski radnego Mieczysława Skibińskiego: 

• uporządkowanie terenu AMW - będzie wystąpienie, 
• remont cząstkowy ul. Kowalskiego - (tej części przejętej) - nie obiecuję, Ŝe zostanie 

to w tym roku zrobione. Nie jest to niezbędny ciąg komunikacyjny.  
wnioski radnego Adama Cenkla: 

• poprawa estetyki wejścia do Urzędu - spróbujemy to poprawić, 
• zlikwidowanie zastoiny wodnej w ul. Pułaskiego -  to wymaga inwestycji i jest to 

przewidziane w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym; 
• lej zapadowy po robotach kanalizacyjnych w ul. Lipowej i Stawskiej - 

prawdopodobnie byłoby to wykonane na nasz koszt. Poleciłem przeprowadzenie 
przeglądu gwarancyjnego i wiele rzeczy trzeba będzie poprawić. 

wnioski radnego Andrzeja Banasia: 
• uporządkowanie terenu przy cmentarzu Balonna i uformowanie drogi - 

prowadziliśmy w tej sprawie wstępne rozmowy z potencjalnym wykonawcą, który 
był zbyt drogi, 

• niedokoszone tereny przy ul. PodchorąŜych - tych terenów niedokoszonych jest 
więcej. Chcieliśmy zdąŜyć przed BoŜym Ciałem z koszeniem wszystkich tych 
terenów, jednak pogoda nie pozwoliła na wykonanie tych prac; 

• co zostanie zrealizowane jeśli chodzi o inwestycję na ul. Warszawskiej? - na ten rok 
nie zostały przewidziane pieniądze na modernizację tej ulicy. Środki na tę inwestycję 
są zabezpieczone na rok przyszły. Nie wiem, czy w tym roku zrobimy wymianę 
wodociągu na tym odcinku ul. Warszawskiej. 

wnioski radnego Stanisława Kopacza: 
• zlikwidowanie wyrwy w jedni w ul. Warszawskiej przy przystanku PKS - przy okazji 

modernizacji ul. Warszawskiej zostanie to całkowicie przebudowane, 
• usunięcie suchych konarów drzew przed kioskiem "Midi" w ul. 15 PP "Wilków" - 

wystąpimy o usunięcie tych gałęzi, 
• odwodnienie terenu przed garaŜami w ul. 15 PP "Wilków"  - nie było to przewidziane 

w budŜecie, trzeba pomyśleć o tym w następnym roku. W tym roku jest przewidziany 
chodnik w osiedlu 15 PP "Wilków", 

• usunięcie trawy przy budynku Przepompowni - w miarę moŜliwości ten teren 
uporządkujemy, 

• siedziba dla zarządu osiedla - nie gwarantuję odrębnych siedzib dla zarządów. Nie 
widzę problemu, aby zarząd osiedla mógł się spotykać w Miejskim Domu Kultury. 
Polecenie w tej sprawie zostanie przekazane Pani Dyrektor. 

wnioski radnego Henryka Wiejaka: 
• usunięcie plakatu wyborczego senatora Gogacza - w ramach bieŜącego przeglądu ulic 

ten plakat zostanie usunięty, 
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• poprawa stanu nawierzchni na targowisku przy ul. 15 PP "Wilków" - nie będzie  
w tym miejscu docelowego targowiska. Docelowe targowisko będzie przy  
ul. Niepodległości, 

• zmiana technologii remontów cząstkowych dróg - moŜemy zmieniać technologie, 
najlepiej kłaść nowe dywaniki na powierzchni 1000 - 2000 m2. Przy 
powierzchniowych spękaniach (a takie tam występowały) jest to najbardziej 
optymalna metoda, biorąc pod uwagę efekt i koszty. Trzeba jeździć zgodnie  
z ograniczeniami prędkości i nie będzie pryskać po karoserii, 

• pozyskanie gruntów pod cmentarz komunalny - w strategii rozwoju miasta jest to 
uwzględnione. Przy uchwalaniu budŜetu mówiłem o moŜliwości rozszerzenia 
dotychczasowego cmentarza do 100 miejsc. Jeśli chodzi o teren przewidziany  
w studium, przeprowadzimy badania, czy ten teren się nadaje, 

• zadaszenie śmietnika w os. Wiślana - tam było po niedzieli fatalnie, ale MZGK 
szybko posprzątał. 

 
Pan Krzysztof Kuropatwa - Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym . 
Uzupełnił wypowiedź Burmistrza. Poinformował na temat rowu melioracyjnego przy 
ogródkach działkowych. Z przepisów ustawy - Prawo wodne wynika, Ŝe ten rów nie jest 
wydzieloną nieruchomością i czyszczenie takich urządzeń naleŜy do właścicieli 
nieruchomości, czyli do Agencji Mienia Wojskowego. JeŜeli chodzi o tereny AMW - na 
pewno będzie wystąpienie o uporządkowanie tych terenów.  Ulica Kowalskiego - teren jest 
przejęty i jest naszą własnością, natomiast oświetlenie do tej pory nie zostało przez nas 
przejęte. Podobnie jest przy ul. Ścibiora. Sprawa rowu melioracyjnego - postaramy się razem 
z MZGK Sp. z o.o. i w porozumieniu z WAM-em zrobić jakiś monitoring. Działka przy  
ul. Niepodległości. Właściciel tego terenu podejmuje działania, które miałyby mu pomóc 
utrzymać waŜność wydanego pozwolenia na budowę, ale tak jak widać - nie dzieje się tam 
zupełnie nic. 
 
Ad. pkt 11. 
Zatwierdzenie protokołów XXV i XXVI sesji Rady Miasta. 
 
Jednogłośnie (13 głosami "za") Rada przyjęła protokoły XXV i XXVI sesji. 
 
Ad. pkt 12. 
Zamknięcie sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard 
Karpi ński zamknął XXVII sesję, dziękując wszystkim za udział w sesji. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
 
Katarzyna Rybicka 


